
Mikä yhdistyksen
toiminnassa on

pysynyt samana
vuonna 2026?



Mitä yhdistyksen
toiminnasta on

jäänyt pois?



Mitä yhdistyksen
toimintaan on tullut

lisää?



Pohtikaa valittua aihetta seuraavien kysymysten kautta:

Mihin toteuttamisessa pitäisi kiinnittää
huomiota / mitä tehdään eri tavalla
kuin aiemmin?
Missä?
Milloin tai millä aikataululla?
Ketä toteuttamiseen tarvitaan ja kuka
on vastuussa mistäkin?
Tarvitaanko siihen rahaa?


